

Asia Lutheran Seminary  
Examination and Standards  
亞洲路德宗神學院  
考試與標準

1. A student's achievement is based not only on academic grades. A student's character development, spiritual life, attitude in learning and spirit of service are all taken into account.

對於一個神學生而言，成功不只是單看成績，也需視乎其性格發展、靈修生活、學習態度及服事心態。

2. ALS uses the following alphabetical grading system for most classes. A few courses may be graded *Pass* or *Fail*. The following table is used to determine the letter grades:

本院使用分級制度來表示學員成績，惟部分課程或以「合格」或「不合格」作評分。以下為每個等級相對的成績及百分比：

Letters	Grade Points	Representation
A+	4.00	97 – 100
A	4.00	94 – 96
A-	3.70	90 – 93
B+	3.30	87 – 89
B	3.00	84 – 86
B-	2.70	80 – 83
C+	2.30	77 – 79
C	2.00	74 – 76
C-	1.70	70 – 73
D+	1.30	67 – 69
D	1.00	64 – 66
D-	0.70	60 – 63
F	0.00	60 or lower, Failing; no credit granted
I	Incomplete	Not counted for grade points; no credit granted
P	Pass	Not counted for grade points
AU	Audit	Not counted for grade points; no credit granted
W	Withdrawal	Not counted for grade points; no credit granted

3. Students who miss an examination or who not have completed their assignments within two weeks after a semester ends will be given an “I” (incomplete) and will be required to make up the work within one month. If they do not, no credit will be given, and the students must repeat the course if it is a core curriculum subject.

如果學員沒有參加考試或在學期結束之後兩個星期內仍未繳交指定作業，只會獲得 “I” 這個等級(即未完成)，該學員必須在一個月內補回有關作業，否則，學員便不會獲得學分，如該科為必修科，學員必須重修。

4. Students should have over 80% attendance to get credits. Otherwise, examinations / reports / papers submitted are invalid and receive the grade “W” (Withdrawal) that would not count toward the student’s G.P.A. Students need to retake this subject.

學員須於每科達百分之八十或以上的出席率才能獲得學分，否則，學員所交的功課、報告及考試都不會計算在內，學員只獲 “W” 等級(即退選)，該科將不計算入學員的成績平均積點之內，學員需重修。